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PROTOKOŁ Nr XLII/2009 
z Sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

odbytej w dniu  29 września 2009r. 
 
 

Ad pkt 1 i pkt 2. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Pietras. 

Powitał przybyłych na obrady radnych, Pana Burmistrza, pracowników urzędu oraz 

wszystkich zaproszonych gości i mieszkańców gminy. 

 Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach bierze udział 15 radnych, czyli 

stwierdził quorum wymagane do podejmowania prawomocnych  uchwał. 

 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad sesji, którzy 

radni otrzymali: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z   XLI sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6. Zapytania i interpelacje radnych. 

7. Ocena stanu przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na wynajem lokalu w budynku Ośrodka Zdrowia w Błaszkowie użytkowanego 

przez Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej. 

b) określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 

opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych, 

c) zmiany Uchwały Nr L/224/2006 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 20 października 2006r. w 

sprawie uchwalenia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Stąporków na lata 2007-2011. 

d) przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Stąporków z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2010,  

e) zatwierdzenia zaktualizowanego Lokalnego Programu Rewitalizacji miasta Stąporków na lata 

2007-2013, 
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f) wyrażenia zgody na wspólne ubieganie się o środki finansowe w ramach porozumienia 

samorządowego gmin 

g) zabezpieczenia środków finansowych na przygotowanie i realizację zadania planowanego do 

współfinansowania w ramach „Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-

2011”. 

h)  uchylenia uchwały Nr XL/231/2009 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 5 sierpnia 2009r. w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

i) uchylenia uchwały Nr XL/233/2009 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 5 sierpnia 2009r. w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

j) uchylenia uchwały Nr XL/234/2009 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 5 sierpnia 2009r. w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

k)  zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

l)   zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

ł) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Koneckiemu na realizację zadania bieżącego                                     

pn. „ Wykonanie remontów na dwóch odcinkach dróg powiatowych na terenie Gminy 

Stąporków”, 

m) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

n)  zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

o)  zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

p)  emisji obligacji Miasta i Gminy Stąporków oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu, 

r)   zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

s)  zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

t)  zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

10.  Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad sesji.  

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś uwagi bądź propozycje do  odczytanego 

przez niego proponowanego porządku obrad. 

Radna Agnieszka Jedynak zgłosiła wniosek, aby z porządku obrad wykreślić z punktu 

8  podpunkt „c” tj. projekt uchwały w sprawie    zmiany Uchwały Nr L/224/2006 Rady 

Miejskiej w Stąporkowie z dnia 20 października 2006r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Stąporków 

na lata 2007-2011. 

Poinformowała, że mieszkańcy lokali z Błaszkowa 1/2 otrzymali proponowane 

umowy od Pani Dyrektor SP ZOZ które dla nich są niejasne. Sytuacja ich jest zupełnie 
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inna niż mieszkańców lokali z Odrowąża i Niekłania. Dlatego też złożyli oni wniosek 

o wykup tych mieszkań. Otrzymali odpowiedź, że Rada Miejska w Stąporkowie w 

dniu 31 sierpnia 2009r. podjęła uchwałę w sprawie przekazania nieruchomości 

lokalowych stanowiących własność gminy na rzecz SP ZOZ w Stąporkowie. 

W związku z tym prosi o odpowiedź, czy w dalszym ciągu jest możliwość wykupu 

tych mieszkań przez zamieszkujących tam lokatorów i w jakiej sytuacji pozostają 

mieszkańcy . Pani Naczelnik Nowakowska wyjaśniła, że w momencie kiedy Pani 

Dyrektor da im nakaz opuszczenia mieszkań ponieważ będzie je chciała wykorzystać 

do innych celów oni zostają wyrzuceni na bruk. W przypadku gdyby były to rodziny 

patologiczne wówczas należałyby im się mieszkania zastępcze w przeciwnym 

wypadku nie. 

We wstępnej umowie nie ma żadnych zabezpieczeń dla tych lokatorów.  

Dlatego uważa, że radni nie muszą podejmować tej uchwały ponieważ nie gonią ich 

żadne terminy. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że uchwała została podjęta, żeby ustalić jednego 

zarządcę dla budynków ośrodków zdrowia i mieszkań lokatorskich. Mieszkania były 

pod zarządem ZGKiM, a ośrodki SP ZOZ. W przeciwnym wypadku gminie groziły 

kary. Uchwała ta została dlatego podjęta. Jeśli projekt umowy z lokatorami jest 

wadliwy to należy go przedyskutować.  

Pan Burmistrz w uzupełnieniu stwierdził, że uchwałą z dnia 31 sierpnia budynki 

zostały oddane w zarząd SP ZOZ. Obliguje nas do tego prawo budowlane. Pani 

Dyrektor SP ZOZ musi zawrzeć z lokatorami umowy najmu. Propozycja umowy 

została przedstawiona do dyskusji i nie rozumie emocji związanych z tą sprawą. Nikt 

jeszcze żadnej umowy nie podpisał, nikt nikogo nie sprzedał z mieszkaniami. 

Dyskusja na ten temat jest jałowa. 

Pan Przewodniczący uzupełnił, że jeżeli Pani Dyrektor będzie chciała cokolwiek z 

tymi mieszkaniami zrobić musi mieć zgodę Rady. Jest to bowiem w dalszym ciągu 

własność gminy ale oddana w zarząd SP ZOZ, żeby wszystkie budynki miały jednego 

zarządcę. 

Pan Mec. Kołba – potwierdził, że właścicielem lokali jest nadal gmina a 

zarządzającym jest SP ZOZ. Nie zmienia to w żadnym stopniu uprawnień 
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lokatorskich. Dlatego zbycie ich i zmiana przeznaczenia zawsze musi być uchwałą 

Rady Gminy. 

Radna Agnieszka Jedynak – zawnioskowała, aby udzielić głosu mieszkance ponieważ 

jest bezpośrednio zainteresowaną. 

Radna Dorota Łukomska – w imieniu mieszkanki zadała pytanie „ dlaczego   umowa z 

2002 r. była zawarta między gminą Stąporków działającą przez Zakład Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej a projekt umowy przedłożony przez Dyrektora SP ZOZ 

jest pomiędzy SP ZOZ, a lokatorem” Nie ma tutaj, że to między gminą 

reprezentowaną przez SPZOZ. Ci państwo się nad tym zastanawiają i ona też. 

Dlatego też ma apel do radnych aby z czystej przyzwoitości, ponieważ  są niejasności, 

mieszkańcy się odwołali,  żeby zagłosowali za wykreśleniem tego projektu uchwały z 

porządku obrad. Tutaj przypomniała, że niejednokrotnie tak radni robili a część na 

sesję nie przyszła kiedy się „rozpadała” przychodnia. Mieliśmy o tym porozmawiać i 

do dziś nie porozmawialiśmy. Dlatego dziś apeluje aby wycofać ten projekt uchwały 

żeby można było o tym porozmawiać w późniejszym terminie. Mieszkańcy, którzy 

napisali prośbę o wykup tych mieszkań – było powiedziane, że to będzie bez 

problemu, teraz  otrzymali odpowiedź, że to radni podjęli decyzję że 

najprawdopodobniej nie będą mogli dokonać tego wykupu. Warto się zastanowić 

dlaczego zarządca czyli ZOZ  tak się spieszy z podejmowaniem takich decyzji. 

Zastanawiające jest to, że tych ludzi można z dnia na dzień wyrzucić na bruk bez 

zapewnienia im jakiegokolwiek lokalu zastępczego. 

Pan Burmistrz - odpowiedział, że dlatego , ponieważ zarządca musi mieć umowę z 

najemcą na użytkowanie lokalu. Dlatego złożyła propozycję w postaci projektu 

umowy. Pani Dyrektor jako zarządca nie może wynajmować tych mieszkań bez 

umowy. Spytał ponadto, że skąd radna ma takie informacje o wyrzucaniu tych 

lokatorów na bruk. Ponadto spytał gdzie są lokale zastępcze dla lokatorów którzy są 

najemcami mieszkań które są w zasobach gminy. Dlatego poprosił radną  o nie sianie 

demagogii.  

Radny Zbigniew Wiśniewski – do tej pory zarządcą była Gospodarka Komunalna. 

Została podjęta przez Radę Miejską uchwała czyniąca zarządcą ZOZ. Właścicielem 

jest jednak w dalszym ciągu Urząd Miasta. Przed podpisaniem umowy najmu SP ZOZ 

 



 5 

z lokatorami lokale są w próżni ponieważ w momencie podjęcia uchwały umowa z 

Gospodarką Komunalna się kończy, natomiast w tej chwili umowy nie ma żadnej.   

Projekt uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr L/224/2006 Rady Miejskiej w 

Stąporkowie z dnia 20 października 2006r. w sprawie uchwalenia Wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Stąporków na lata 2007-

2011 można odłożyć na następna sesję, natomiast umowa zarządcy z lokatorami 

powinna być. 

Umowa winna być „dograna” z lokatorami, sprecyzować ją i zawrzeć. Nie jest teraz 

prostą sprawą wymówić komuś umowę bez zabezpieczenia mu lokalu zastępczego. 

Radna Barbara Telec – przysłuchując się głosom w dyskusji i to że mieszkańcy 

zaskarżyli decyzję, myśli że radni nie zrobią nic złego umożliwiając im wyjaśnienie 

wątpliwych kwestii odkładając projekt uchwały na kolejną sesję. 

Pan Dyrektor ZGKiM – umowa najmu musi być nawiązana żeby płatności były 

skierowane tam, gdzie ktoś ponosi koszty. Do 30 września ZGKiM ma umowę z 

lokatorami i uregulowali oni do tej daty należności. Od 1 października Pani Dyrektor 

SP ZOZ zawrze umowy i będzie umowa kontynuowana. Zmienia się tylko zarządca 

gdzie zamiast ZGKiM będzie SP ZOZ. Czytał projekt umowy i pewne zapisy nie są 

precyzyjne. Np. o prawie wejścia zarządzającego do lokalu. Ma on prawo do niego 

wejść celem odczytu liczników, usunięcia awarii – reguluje to kodeks cywilny jak i 

ustawa o ochronie praw lokatorów. Na podstawie tych dwóch przepisów 

opracowywana jest umowa. 

W dniu wczorajszym podpisany został akt notarialny z SP ZOZ na oddanie im 

mieszkań w zarząd i Pani Dyrektor musi zawrzeć umowy z lokatorami. 

Radna Marta Kurcbart – Skoro jest podpisany akt notarialny, to wszystko jej wyjaśnia. 

Miała bowiem zapytać o to, czy nie należy anektować umowy. 

Pan Burmistrz – po raz kolejny chciałby sprostować myślenie „ na skróty” które 

niektórzy uprawiają. Akt notarialny został sformułowany w ten sposób, że gmina 

oddaje w zarząd SP ZOZ-owi, a nie zbywa na rzecz SP ZOZ-u.   

Radna Dorota Łukomska – zadała pytanie dlaczego Pan mecenas zabierał głos bez 

pozwolenia. 
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Pan Przewodniczący – po pierwsze powiedział, że osobiście poprosił Pana mecenasa o 

wyjaśnienie wątpliwych kwestii. Dlatego nie wie o czym radna mówi, bo na życzenie 

radnych Pan mecenas jest zapraszany na sesje po to aby swoją wiedzą prawniczą 

wspierać radnych. 

Pani mieszkanka lokalu w Błaszkowie – stwierdziła, że  uchwała, którą chcą radni dziś 

zmienić jest uchwałą która ich chroni, ponieważ ich mieszkania są wymienione w 

zasobie gminy. Sądzi, że uchwałę radni chcą zmienić dlatego, że by można było tymi 

mieszkaniami manipulować jak się tylko chce. Uważa, że celem strategicznym gminy 

jest prywatyzacja mieszkań i lokatorzy mogliby te mieszkania nabywać. Jeśli uchwała 

zostanie zmieniona to ręka radnych zawiśnie nad nimi „jak topór” – taka jest tutaj rola 

Burmistrza – stwierdziła. 

Radny Ryszard Łazarczyk zgłosił wniosek aby ten projekt uchwały przyłożyć na 

kolejną sesję. 

Pan Przewodniczący spytał jakie będą konsekwencje wykreślenia tego podpunktu z 

porządku obrad. 

Pan Mec. Kołba wyjaśnił jeszcze raz, że podjęcie uchwały nic nie zmienia w sytuacji 

prawnej. Zmienia się tylko zarządca, a radni i tak będą o wszystkim decydować. Nie 

można nikogo wyrzucić na bruk, bo prawa lokatorów reguluje ustawa. Sytuacja 

najemców nie zmieni się. 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnej Agnieszki Jedynak aby z 

porządku obrad wykreślić podpunkt „c” w punkcie 8 tj. projekt uchwały w sprawie  

zmiany Uchwały Nr L/224/2006 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 20 

października 2006r. w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Stąporków na lata 2007-2011. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności na sali 14 osób, 9 głosami „za” i 5 

głosami „wstrzymującymi się” zdecydowali o wykreślenie z porządku obrad w/w 

projektu uchwały. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad bez podpunktu 

„c”: 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
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2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z   XLI sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6. Zapytania i interpelacje radnych. 

7. Ocena stanu przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego. 

8.          Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na wynajem lokalu w budynku Ośrodka Zdrowia w Błaszkowie użytkowanego 

przez Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej. 

b) określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 

opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych, 

c) przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Stąporków z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2010,  

d) zatwierdzenia zaktualizowanego Lokalnego Programu Rewitalizacji miasta Stąporków na lata 

2007-2013, 

e) wyrażenia zgody na wspólne ubieganie się o środki finansowe w ramach porozumienia 

samorządowego gmin 

f) zabezpieczenia środków finansowych na przygotowanie i realizację zadania planowanego do 

współfinansowania w ramach „Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-

2011”. 

g)  uchylenia uchwały Nr XL/231/2009 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 5 sierpnia 2009r. w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

h) uchylenia uchwały Nr XL/233/2009 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 5 sierpnia 2009r. w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

i) uchylenia uchwały Nr XL/234/2009 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 5 sierpnia 2009r. w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

j)  zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

k)   zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

l) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Koneckiemu na realizację zadania bieżącego                                     

pn. „ Wykonanie remontów na dwóch odcinkach dróg powiatowych na terenie Gminy 

Stąporków”, 

ł) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

m)  zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

n)  zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

o)  emisji obligacji Miasta i Gminy Stąporków oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu, 
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p)   zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

r)  zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

s)  zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

10.  Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności na Sali 14 radnych 14 głosami przyjęli porządek 

obrad. 

Ad pkt 3. 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś uwagi do sporządzonego protokołu z 

poprzedniej sesji. 

Uwag do protokołu nie było. Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli 

protokoł z XL sesji Rady Miejskiej. 

 

Ad pkt 4. 

Pan Przewodniczący odczytał informację o działaniach między sesjami. 

( Informacja w załączeniu). 

Ad pkt 5. 

Pan Burmistrz odczytał „Informację o działalności międzysesyjnej”. 

( Informacja w załączeniu do protokołu). 

Ad pkt 6. 

Interpelacji i zapytań nie było. 

Ad pkt 7 

Informację o wykonanych remontach w placówkach oświatowych gminy Stąporków w 

celu przygotowania szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 2009/2010 otrzymali radni. 

W dniu 24 sierpnia 2009r. Komisja Spraw Społecznych odbyła posiedzenie 

wyjazdowe do szkół i przedszkola. 

Dlatego poprosił Pana Przewodniczącego Ryszarda Łazarczyka o odczytanie Oceny 

ich przygotowania do roku szkolnego. 

Pytań i uwag do zaprezentowanych materiałów nie było. 
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Ad pkt 8 „a” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wynajem lokalu w budynku Ośrodka Zdrowia w Błaszkowie użytkowanego przez 

Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 osób na Sali 12 głosami „za” i 2 

głosami i 2 głosami „przeciw” podjęli Uchwałę Nr XLII/246/2009 w powyższej 

sprawie. 

Ad pkt 8 „b” 

 Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie określenia wymagań jakie 

powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 

prowadzenie działalności w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na opróżnianie 

zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 osób 14 głosami „za” podjęli Uchwałę 

Nr XLII/247/2009 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „c” 

 Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego 

Programu Współpracy Gminy Stąporków z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2010.  

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 osób 14 głosami „za” podjęli Uchwałę 

Nr XLII/248/2009 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „d” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

zaktualizowanego Lokalnego Programu Rewitalizacji miasta Stąporków na lata 2007-

2013. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 osób 14 głosami „za” podjęli Uchwałę 

Nr XLII/249/2009 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „e” 

 Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wspólne ubieganie się o środki finansowe w ramach porozumienia samorządowego 

gmin. 
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Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 osób 14 głosami „za” podjęli Uchwałę 

Nr XLII/250/2009 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „f” 

 Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia środków 

finansowych na przygotowanie i realizację zadania planowanego do 

współfinansowania w ramach „Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 

2008-2011”. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 osób 14 głosami „za” podjęli Uchwałę 

Nr XLII/251/2009 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „g” 

  Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 

XL/231/2009 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 5 sierpnia 2009r. w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 osób 14 głosami „za” podjęli Uchwałę 

Nr XLII/252/2009 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „h” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 

XL/233/2009 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 5 sierpnia 2009r. w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 osób 14 głosami „za” podjęli Uchwałę 

Nr XLII/253/2009 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „i” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 

XL/234/2009 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 5 sierpnia 2009r. w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 osób 14 głosami „za” podjęli Uchwałę 

Nr XLII/254/2009 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „j” 

 Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2009r. 
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Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 osób 14 głosami „za” podjęli Uchwałę 

Nr XLII/255/2009 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „k” 

  Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2009r. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 osób 14 głosami „za” podjęli Uchwałę 

Nr XLII/256/2009 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „l” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Koneckiemu na realizację zadania bieżącego                                     

pn. „ Wykonanie remontów na dwóch odcinkach dróg powiatowych na terenie Gminy 

Stąporków”. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 osób 14 głosami „za” podjęli Uchwałę 

Nr XLII/257/2009 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „ł” 

 Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2009r. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 osób 14 głosami „za” podjęli Uchwałę 

Nr XLII/258/2009 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „m” 

 Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2009r. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 osób 14 głosami „za” podjęli Uchwałę 

Nr XLII/259/2009 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „n” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2009r. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 osób 14 głosami „za” podjęli Uchwałę 

Nr XLII/260/2009 w powyższej sprawie. 
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Ad pkt 8 „o” 

  Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie emisji obligacji Miasta i 

Gminy Stąporków oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 osób 14 głosami „za” podjęli Uchwałę 

Nr XLII/261/2009 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „p” 

  Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2009r. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 osób 14 głosami „za” podjęli Uchwałę 

Nr XLII/262/2009 w powyższej sprawie. 

Ad Pkt 8 „r” 

  Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2009r. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 osób 14 głosami „za” podjęli Uchwałę 

Nr XLII/263/2009 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „s” 

  Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2009r. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 osób 14 głosami „za” podjęli Uchwałę 

Nr XLII/264/2009 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 9. 

Interpelacji i zapytań nie było – odpowiedzi również. 

Ad pkt 10. 

W sprawach różnych głos zabierali: 

Pan Tomasz Kasprzyk – pełniący funkcję Burmistrza – powiedział, że należało 

zwrócić uwagę, że tak jak było powiedziane wcześniej o przeznaczeniu lokali gminy 

będących w zarządzie SP ZOZ decyduje Rada. Przykładem jest podjęta uchwała 8 „a” 

w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu w budynku Ośrodka Zdrowia w 

Błaszkowie użytkowanego przez Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej. 
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Należy zastanowić się ponadto nad tym, że gdyby najemcy wykupiły lokale w 

Błaszkowie a SP ZOZ prowadziłby jakiekolwiek inwestycje, to musiałyby 

partycypować w kosztach części wspólnych. 

Pani Skarbnik Barbara Widulińska – przypomniała o tym, że do dnia 30 września jest 

termin wpływania wniosków o wprowadzeniu zadań do przyszłorocznego budżetu. Ma 

tutaj na myśli przede wszystkim wniosek stowarzyszenia z Komorowa o ilości dzieci, 

którego do chwili obecnej nie otrzymała. Być może Stowarzyszenie nie będzie 

składało takiego wniosku, bo ubiega się o środki z ŚBR-u  i dotacji rozwojowej, ale 

gdyby Stowarzyszenie zwróci się o dotację podmiotową, która mu się prawnie należy 

na działalność Zespołu Przedszkolnego w związku z tym, żeby nie było to po terminie. 

Ten termin również dotyczy sołtysów z wnioskami dotyczącymi funduszu sołeckiego. 

Następnie omówiła zestawienie wydatki roku pokryte z obligacji. ( w załączeniu). 

Pani Skarbnik odczytała również uchwałę RIO w Kielcach w sprawie opinii o 

informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2009r. 

Pani Mirosława Krzystek – sołtys z Czarnieckiej Góry – 

1. Dlaczego nie ma zabezpieczenia środków na budowę dróg w Czarnieckiej Górze. 

Czy tak jak było powiedziane środki na te drogi w 2010 r. będą, czy nie. 

2. W imieniu wszystkich sołtysów poprosiła o podniesienie diety za udział w obradach 

sesji do 100 zł. Obecnie otrzymują 60 zł. a wydatki związane ze sprawowaniem 

funkcji ( telefony, przejazdy itp.) znacznie przekraczają tą kwotę. 

Pan Tomasz Kasprzyk –PF Burmistrza – dyskusja jest na temat tego co mamy zamiar 

robić w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych w przyszłym 

roku ( Program Schetynówek).  

W Czarnieckiej Górze jest to wszystko na etapie pozwolenia na budowę, które nie 

zostało wydane. 

Warunki otrzymania dotacji są takie, że gmina w jednym roku ma możliwość złożenia 

tylko jednego wniosku. Musi się to odbyć w ramach pozwolenia na budowę – budowa 

dróg, lub zgłoszenia – remont dróg. W ramach remontów zgłoszenie może zawierać 

kilka dróg i nie koniecznie w jednym miejscu. Maksymalna wartość to 6 mln. 

 



 14 

Oprócz tego programu są jeszcze inne możliwości zawarte w budżecie na 2010r. 

Jednak należy mierzyć siły na zamiary, wziąć pod uwagę inwestycje które już 

realizujemy i trzeba zabezpieczyć finansowanie. 

Nabór następny pod „Schetynówki” to przyszły rok. W budżecie na drobne remonty 

kwota będzie zarezerwowana. 

Jeśli chodzi o podwyżkę diet, to wpłynie znaczna kwota refundacji wydanych środków 

na wodociąg, to być może będzie możliwe ich podniesienie zgodnie z oczekiwaniami 

sołtysów. 

Pani sołtys z Czarnieckiej Góry – stwierdziła, że nie przyjmuje tego do wiadomości, 

że w 2010 roku droga w Czarnieckiej Górze nie będzie zrobiona. Każdy jeździ na 

basen i widzi w jakim stanie jest droga. Środki na ten cel były obiecane i do tej pory 

nic się nie dzieje. 

Pan Burmistrz – nie można nic tam zacząć ponieważ nie ma pozwolenia na budowę, 

który jest finalnym dokumentem. 

Pani sołtys z Gustawowa – droga Gustawów – Kucabów – pozwolenia wszelkie są i z 

roku na rok jest odkładana. Chodzi o odcinek 700m i połączone będą dwie gminy i 

dwa powiaty. Skróciłoby to trasę na Skarżysko. 

Pan Przewodniczący – tak jak było powiedziane wnioski  z sołectw będą przyjmowane 

do 30.09 i wówczas będzie opracowywany budżet na przyszły rok. 

Pan Burmistrz dodał, że uchwała która była dziś przyjęta dotyczy tylko wniosku z 

programu „Schetynówek” na 2010r. Nie zamyka to tego, co chcemy w przyszłym roku 

w temacie dróg zrobić.  

Sołtys z Bienia – spytał o wodociąg do Bienia. Jest to jedna miejscowość w gminie 

gdzie nie ma wodociągu . Woda do studzien podpływa ze zbiornika w Krasnej gdzie 

jest ona żółta i cuchnąca. Spytał czy jest jakaś nadzieja, że wodociąg będzie. 

Pan Burmistrz – nie wszystkie przysiółki są objęte wodociągowaniem. W programie 

na przyszły rok zleci opracowanie dokumentacji na miejsca pominięte z 

wodociągowaniem. O fundusze na ten cel należy się starać. 

Sołtys z Lelitkowa – w dokumentacji na wodociąg jest tak, że ominięto 21 domostw. 

Ponadto jest problem z wyrównaniem terenu po wodociągu bo jest teren podmokły. 
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Pan Przewodniczący – należy też zwrócić uwagę na to, że nie wszyscy chcieli 

podłączyć się do wodociągu w fazie projektowania. Teraz chcą i należy rozwiązać ten 

problem i dojść do porozumienia. 

Radna Dorota Łukomska – ma prośbę aby przy prowizorium na następny rok usiedli 

radni, sołtysi i inni zainteresowani i stworzyli w końcu prawdziwy budżet który będzie 

do zrealizowania, a nie taki który co miesiąc radni jednym zabierają, a innym dają.  

Ponadto poinformowała, że ma odpowiedź z Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad, że 

jeżeli tylko samorząd podejmie decyzję i zadeklaruje pomoc w opracowaniu projektu 

budowlanego chodnika wzdłuż drogi krajowej Nr 42 w miejscowości Błaszków, to 

będzie to zrobione. Więc ma nadzieję, że na najbliższej komisji podejmiemy takie 

działanie i zrobimy tam chodnik. 

Korzystając z okazji wszystkich zebranych i członków ich rodzin zaprosiła na festyn, 

który będzie w niedzielę na MKS-ie. 

Radna Marta Kurcbart – wie, że w tym momencie opracowuje się koncepcję na ul. 

Kościuszki, ale prosi, aby zadanie to znalazło się w projekcie budżetu na przyszły rok. 

Radny Ryszard Łazarczyk – w Krasnej budowana jest ulica wraz z placem. Plac został 

zmniejszony o kilka parkingów, kawałek chodnika oraz promień skrętu. Zarówno on 

jak i kierowcy mają obawę, że na tym promieniu skrętu nie zmieści się autobus. 

Po przeciwnej stronie jest parking ośrodka zdrowia 15x4m i prosi aby te materiały 

które pozostały wykorzystać i utwardzić ten parking. 

Pan Burmistrz – korzystać z materiałów nie można ponieważ są one wykonawcy. 

Zarówno projektant jak i wykonawca zapewniają, że promień skrętu jest prawidłowy. 

Jeśli chodzi o parking obok ośrodka, to można go zaplanować przy odtwarzaniu 

nawierzchni drogi do Serbinowa. Chce to ze Starostwem wynegocjować. 

Pan Przewodniczący odczytał pismo sołectwa Błaszków, które otrzymał od sołtysa o 

którym mówiła radna Łukomska ( w zał.) 

Radna Agnieszka Jedynak – zwróciła się z zapytaniem, dlaczego zajęcia taneczne w 

Domu Kultury do lipca były bezpłatne, obecnie jest wywieszka że są płatnie. Czy 

fundusz był wykorzystany w I półroczu i brakło na II półrocze, czy są jakieś inne 

względy. 
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Pan Burmistrz – Pan Ogłoza nic nie zgłaszał, Pani p.o. Dyrektora Kulińska też nic nie 

zgłaszała. W piśmie które jest w jego posiadaniu wyraził się, że nie ma żadnych 

problemów z funkcjonowaniem tejże placówki. 

Radna Jedynak – sprostowała, że Rada przekazuje pieniądze na cały rok, a zostały 

wykorzystane w I półroczu – świadczy to o niegospodarności. 

Pan Burmistrz – skro radna to zgłasza oficjalnie on wystąpi o audyt w zakresie 

korzystania z pomocy pana audytora. Wówczas odpowie. Natomiast możliwości 

dotacji w tym zakresie w tym roku nie widzi żadnych. 

Sołtys z Koziej Woli – poinformował, że w Koziej Woli jest sytuacja identyczna tak 

jak w Błaszkowie odnośnie chodnika. Pismo również skierował do Pana Burmistrza. 

Pan Burmistrz – obydwa wnioski będą rozpatrywane przy projekcie budżetu na 2010r. 

Radny Stefan Zieliński – jest dylemat z budową chodników na Pl. Wolności. Można 

byłoby to zrobić w ten sposób, aby za 95% bonifikatą  sprzedać na Pl. Wolności 

mieszkania i pieniądze przeznaczyć na budowę chodników i ulicy na Pl. Wolności. 

Radna Marta Kurcbart – zgłosiła wniosek, aby sprawę chodników rozwiązać 

kompleksowo. 

Ponadto poprosiła, aby zatrudniać bezrobotnych w urzędzie korzystając z funduszu 

pracy bo takowy jeszcze jest. 

Ad pkt 11. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku Pan Przewodniczący ogłosił zamknięcie obrad 

sesji. 

 

Protokołowała                                                         Przewodniczący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                                 Stanisław Pietras 

 

 

                                                                                     
 

 


